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15.2.2007. Predsjednika Vlade RS Milorad 
Dodik sa ministrima u Prijedoru 
 
Predsjednik Vlade Republike Srpske  
Milorad Dodik  ,sa više resornih ministara 
,razgovao je j tokom boravka u Prijedoru 
sa načelnikom opštine Prijedor Markom 
Pavićem  i predstavnicima najuspješnijih 
privrednih kolektiva ove opštine.  
     „ Vlada će  podržati opštinu Prijedor u 
izgradnji infrastrukturnih projekata i 
stvaranju privrednog ambijenta kojim bi 
opština stimulisala i privukla investitore na 
ovo područje“kazao je Dodik. Pri  tom je 
precizirao da će Vlada, zajedno sa 
opštinom ove godine, čim se provedu 
imovinsko-pravni i projektni poslovi, 
riješiti  dugogodišnji problem još jednog 
izlaza iz  Prijedora na magistralni put, 
riješiti saobraćajni problem dviju 
raskrsnica na magistralnom putu, te 
pomoći u rješavanju pitanja 
vodosnabdijevanja. 

 

 
  
 "Vidljiv je  napredak opštine Prijedor, 
dosta  je nposlova  završeno  i onih koji se 
otvaraju, kao  i sistematičnost koja će 
dovesti da će u ovoj veliko opštini važna 
pitanja biti stavljena  u prioritet  i 
završena", naveo je Dodik. 
 Dodik je naglasio da je od privrednika 
dobio podršku za Vladine aktivnosti 
vezane za "giljotinu propisa" i mjere koje 
preduzima s ciljem stimulisanja privrede. 
    „ Vlada RS  će do 2012. Prijedor  
povezati autoputem sa drugim centrima 
Srpske, a za pet godina i  brzom prugom iz 
projekta modernizacije željeznice , te 
riješiti  energetske probleme  , naveo je 
Dodik, dodajući da će u prioritetu biti i 
rekonstrukcija niskonaponske elektro-
mreže u ovoj potkozrskoj opštini. 
           Načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić izrazio je zadovoljstvo podrškom 
koju je za  ključne infrastrukturne projekte 
dobio od premijera Dodika. 
        „ Kod premijera smo naišli na veliko 
razumijevanje  kada je u pitanju rješavanje 
problema saobraćajne infrastrukture,  a 
pomoć bi Prijedor  trebao dobiti  i u otkupu 
zemljišta "Celpaka",  koje je planirano za 
industrijsku zonu, kao i u rješavanju 
problema zaštite od poplava u izbjegličkim 
naseljima i na dijelu  rijeka Sane i 
Miloševoce“ kazao je Pavić. U delegaciji 
koja je vodila razgovore sa privrednicima 
prijedorske opštine  bili su  ministri 
finansija Aleksandar DŽombić, uprave i 
lokalne samouprave Zoran Lipovac, 
privrede, energetike i razvoja Rajko 
Ubiparip  i zdravlja i socijalne zaštite 
Ranko Škrbić. 
 
8.2.2007.  ZASJEDALA SKUPŠTINA 
OPŠTINE PRIJEDOR 
 
 
Na  području opštine Prijedor je tokom 
prošle godine izvršena rekonstrukcija i 
sanacija oko 70 kilometara  lokalne putne 
mreže, za šta je ,  u okviru Programa 
rekonstrukcije puteva i ulica u opštini 
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Prijedor   utrošeno oko sedam miliona KM, 
navedeno je u izvještaju Odjeljenja za 
stambeno-komunalne poslove koji se juče 
našao pred odbornicima Skupštine opštine 
Prijedor. 
        U pomenutom Programu sanacije 
putne mreže  je naglašeno da je   
rekonstruisan  18,1 kilometar  lokalnih 
puteva  od planiranih 18,5 kilometara , te  
sanirano  planiranih 11,7 kilometara 
nekategorisanih puteva od značaja za 
opštinu.  
       Odbornici su informisani i da je od 
planiranih 27,5 kilometara ostalih 
nekategorisanih  puteva postavljeno   25,5 
kilometara  novog asfalta  te izvršena 
rekonstrukcija oko 13 kilometara ulica i 
trotoara u gradu i prigradskim naseljima. 
Usvajajući ovaj izvještaj , odbornici su 
konstatovali da su realizacijom ovog 
programa poboljšani uslovi i bezbjednost 
odvijanja saobraćaja, ali i kvalitet življenja  
svih građana opštine, jer je uz učešće 
građana , a mimo  ovog programa , 
asfaltirano  još 30  kilometara lokalne 
putne mreže.                
        Pored ove informacije,   na 
jučerašnjem 28. skupštinskom zasjedanju  
pred odbornicima se našao i izvještaj o 
realizaciji Programa rada skupštine za 
2006. godinu i prijedlog Programa rada  
Skupštine za 2007. godinu.Većinom 
glasova usvojena je i Odluka o povećanju 
stalne mjesečne naknade članovima 
Opštinske izborne komisije za 2007. 
godinu  koja umjesto ranijih 600  sada 
iznosi  700 KM. 
 
Potpisan Ugovor sa Privrednom 
komorom RS 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić  i 
predstavnik Privredne komore regije Banja 
Luka Nikola Tolimir  potpisali su  ugovor 
kojim je definisana buduća saradnja s 
ciljem dostavljanja   informacija,   te 
stvaranje baze podataka  bitnih za 
kvalitetnije  funkcionisanje  lokalne 
zajednice.  

        „ Ovim ugovorom definišu se 
određeni poslovi i informacije koje ćemo 
razmjenjivati , a koji će nama  pružiti 
relevantne podatke bitne  prilikom 
donošenja važnih odluka. Podaci se odnose 
na mjesečne i godišnje poslovanje 
preduzeća u našoj opštini, stanje u oblasti 
zapošljavanja, broj penzionera i svi podaci 
koji su relevantni  za funkcionisanje jedna 
opštine“ rekao je načelnik opštine Prijedor 
Marko Pavić. 
           Prema njegovim riječima, podaci će 
se dostavljati mjesečno i na kraju godine 
kao zbirna informacija, a biće osnov  , u 
poređenju podataka sa drugim opštinama,  
definisanja pravaca daljeg razvoja. 
         „ Radi se o projektu regionalne 
privredne komore , kojim će na osnovu 
prikupljenih podataka    biti  stvorena 
solidna osnova  i za izradu projekata na 
nivou lokalne zajednice, pa  i na nivou 
Republike“ rekao je Nikola Tolimir,  
predstavnik  Privredne komore regije 
Banja Luka i dodao da će  baza  biti 
prikupljana po svim segmentima koji su 
osnov  za funkcionisanje lokalne zajednice,  
uključujući , pored navedenog ,  i 
proizvodnju, kretanje društvenog bruto 
proizvoda i  podatke sa berze. 
 
   
Aktivnost komunalne policije 
 
Komunalna policija je tokom proteklog 
vikenda izvršila  zatvaranje ugostiteljskog 
objekta „ Papaja“ vlasnika Borislava 
Mijatovića,  koji se nalazi u centru grada, u 
objektu Gradske tržnice, potvrdio je 
načelnik komunalne policije  Miroslav 
Krneta. 
      „ Radi se o objektu  u kome je  ,  u 
redovnoj kontroli koju je komunalna 
policija izvršila 27. januara ,  uočeno da se 
iz pomenutog objekta poslije 22 časa čula 
preglasna muzika izvan objekta, što je 
evidentirano kao prekršaj koji je u 
suprotnosti sa opštinskom odlukom o radu 
ugostiteljskih objekata“ objasnio je Krneta. 
       Prema njegovim riječima, ovo je jedan 
o ugostiteljskih objekata čiji je vlasnik više 
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puta upozoravan i na čiji rad  je komunalna 
policija  imala pretužbe stanara okolnih 
zgrada. Rješenje o privremenom zatvaranju 
ugostiteljskog objekta stupilo je na snagu 
juče i važiće pet dana, tačnije objekat neće 
raditi do 9. februara, kada će biti 
otpečaćen. 
      „ Ovo je prva takva mjera koji je 
donijela Komunalna policija u toku 
jednogodišnjeg rada, jer do sada nismo 
preduzimali mjere zatvaranja već smo 
samo upozoravali vlasnike ugostiteljskih 
objekata na preglasnu muziku, ali i  na rad 
poslije predviđenog radnog vremena“ 
potvrdio je Krneta. 
          On je dodao da je Prijedor miran 
grad , kada je riječ o radu ugostiteljskih 
objekata i da nema pritužbi na njihov rad.  
 Tokom prošle godine, Komunalna policija 
je  primila 1 400 zahtjeva za pokretanje 
raznih  postupaka,  od kojih je kod   250 
zahtjeva  pokrenut  prekršajni  postupak i 
preduzeto oko  5 000  mjera za rješavanje 
problema kada je u pitanju rad 
ugostiteljskih objekata, ali i poštovanja 
odluka o kućnom redu, držanje domaćih 
životinja,  prekopavanje javnih površina i 
nadzor nad održavanjem stambenih zgrada. 
 
Odjeljenje za stambeno-komunalne 
poslove- Rekonstrukcija javne rasvjete 
 
   Na raskrsnicama u Omarskoj i Kozarcu 
na   magistralnom puta  Banja Luka- 
Prijedor- Novi Grad   počeli su radovi na   
izradi  i rekonstrukciji  ulične rasvjete   na 
području opštine Prijedor u koji će opština  
nvestirati milion KM, rekao  je  
načelnikOdjeljenja za stambeno-
komunalne poslove  opštine Prijedor Drago 
Tadić. 
     „ Na ovaj način započela je  realizacija 
dijela projekta kapitalnih ulaganja u 
infrastrukturu  , a koji se odnosi na  
rekonstrukciju javne rasvjete na području  
opštine Prijedor“ rekao je Tadić. 
      On je naveo da je za izvođača radova 
izabrano  preduzeće "Kaldera" iz Laktaša, 
a vrijednost poslova u ovoj fazi iznosi  
359.747KM.  

          „Odlučili smo se da prvo 
rekonstruišemo rasvjetu  pomenutih 
raskrsnica u Omarskoj i Kozarcu , a potom 
osvijetlimo i raskrsnicu od pijace "Vilako"  
i mjesne zajednice Čirkin polje do pružnog 
prelaza "trinaesta" u Brezičanima,  u dužini 
od četiri kilometara čime će u potpunosti 
biti osvijetljen magistralni  put  na ulazu u 
grad“ precizirao je Tadić. 
 

             
       Prema njegovim riječima, radovi 
podrazumijevaju postavljanje novih 
instalacija, kao i  savremenih  sistema 
osvjetljenja sa mogućnošću regulacije, s 
ciljem uštede električne energije u 
vremenu manjeg intenziteta saobraćaja. 
 On je podsjetio da su u okviru ovog 
projekta  krajem prošle godine završeni 
manji  radovi na kvalitetnijem osvjetljenju  
više lokacija u  centru gradu u kojem će, u 
narednoj  fazi, biti rekonstruisana rasvjeta 
na glavnim saobraćajnicama 
 

 Završeni izbori u MZ 
 
U  pet   prijedorskih mjesnih  zajednica, u   
ponovljenom postupku, završeni su    
izbori  savjeta mjesnih zajednica , potvrdio 
je Mišo Rodić , koordinator ovih  izbora 
ispred  Administrativne službe opštine  
Prijedor. 
     „Radi se mjesnim zajednicama 
Lamovita, Busnovi, Božići, Kozarac i 
Rizvanovići, gdje su  zbog nedostatka 
kvoruma  izbori bili ponovljeni i  u 
zavisnosti od broja stanovnika izabrani  su 
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novi savjeti koji broje  od  7-11 članova“ 
kazao je Rodić 
 On je dodao da  su sada novi savjeti 
konstituisani u  svih 48 mjesnih zajednica i 
da je time u potpunosti sprovedena  Odluka 
Skupštine opštine  o organizovanju 
mjesnih zajednica, kojom je predviđen 
izbor novih savjeta mjesnih zajednica, 
mada  je u većini mjesnih zajednica  taj 
izbor završen još  sredinom prošle godine. 
  Opštinska administrativna služba Prijedor 
je u svrhu što kvalitetnije organizacije ovih 
izbora formirala tri mobilna tima , naveo je 
Rodić i dodao da  je zabilježen znatno bolji 
odziv građana, što je i dopriijelo završetku 
izbornih aktivnosti. 
    „ Novi  savjeti mjesnih zajednica  će u 
narednom periodu imati  značajnu ulogu  u 
definisanju osnovnih problema i potreba 
mjesnih zajednica  , njihovih razvojnih 
planova i organizovanom nastupu prema  
nosiocima  lokalne vlasti“ dodao je Rodić. 
 
Proljećno uređenje grada 
 
Prvim proljetnim izgrabljivanjem otpada sa 
zelenih površina i orezivanjem starih 
stabala , počelo je proljetno uređivanje 
grada, potvrdio je Drago Tadić načelnik 
Odjeljenja za stambeno-komunalne 
poslove u opštinskoj Administrativnoj 
službi Prijedor. 
     „ Povoljne vremenske prilike omogućile 
su  orezivanje 94 stara i dotrajala stabla u 
Kozarcu  koja su ugrožavala bezbjednost 
ljudi i materijalnih dobara, a slična 
aktivnost  predstoji  i u centru grada, kao i  
Ljubiji gdje je potrebno orezati oko 120 
stabala“ kazao je Tadić. 
       Prema njegovim  riječima, uređenje 
grada obuhvata i sadnju drveća i ukrasnog 
bilja, postavljanje 20 novih parkovskih 
klupa , kao i popravku i farbanje starih, te 
detaljno pranje ulica u gradu i naseljenim 
mjestima. 
      „ Pored svih navedenih aktivnosti, 
planiramo da sa prvim pravim proljetnim 
danima u aktivnosti uređenja grada 
uključimo i građane, zajednice etažnih 
vlasnika i stanare privatnih kuća, čiji će 

angažovanje  doprinijeti da grad izgleda 
uredno i čisto“ dodao je Tadić. 
   Izvođač radova na uređenju i proljetnom 
umivanju grada je preduzeće“ Komunalne 
usluge“ ,a radovi se finansiraju iz sredstava 
zajedničke komunalne potrošnje budžeta 
opštine Prijedor kojim je predviđeno oko 
40 000 KM za ove namjene. 
 
 
Foto vijest 
 

 
 
 
 

 
 
 
Načelnik opštine Marko Pavić prima 
učenike prijedorskih osnovnih škola, 
kojima u okviru priprema za takmičenje iz 
demokratije, odgovara na pitanja iz raznih 
oblasti. 
 
 
Izdavač: 
Opština Prijedor 
 


